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Doesburg,  sept 2020 
 

Verslag  Algemene ledenvergadering  17 september 2020  

Aanwezig: Olga Surenbroek, Bert Meijerink, Rein Jansen, Margreet van Ittersum, Ad Harteveld, 

Jan Maarten ten Katen, Dries te Kamp, Marjolein de Vree, Gerard de Bruin, Hein den Hartog, , 

Rien van Ittersum, Rene v/d Kooij, Fred Mossink (vsl) 

Bericht van verhindering: Jacques Hidding 

Aan de hand van de agenda is het volgende besproken: 

1. Opening en vaststellen van de agenda 

• Hein opent de vergadering en geeft het bijzondere van deze AL-vergadering aan in 

corona-tijd. De bestuurs- en financiële verslagen over 2019 en begroting  2020 zijn 

in het voorjaar digitaal verspreid. Leden hadden de gelegenheid daar vragen over 

te stellen en op e reageren.  Dat is zeer sporadisch gedaan.  

• Er wordt onder de aanwezigen geïnventariseerd of er nog vragen of opmerkingen 

zijn op de jaarstukken. Die zijn er niet 

• Daarmee zijn de jaarverslagen van TC, RC, JC, Bestuur   en de financiële stukken 

(jaarverslag 2019 en begroting 2020) vastgesteld.   

 

2. Bondscontributie 

• De badmintonbond gaat een nieuw contributiesysteem voeren. De essentie van 
het systeem was dat de algemene bijdrage voor verenigingen omhoog gaat , en 
dat het inschrijfgeld voor competitie teams wordt verlaagd.  Na veel protest is dat 
later weer aangepast.  

• Nu ligt er een voorstel dat er een voordeel is voor verenigingen met veel 
competitieteams, met geringe verhoging voor onze vereniging.  Voor onze leden is 
er geen contributieverhoging nodig.  
 

3. Strippenkaart 

• In 2019 hebben we een proefperiode ingesteld om te kijken of er animo was. Dat 
was er niet. Er is geen gebruik van gemaakt. 

• We laten de regeling bestaan. Dit om de drempel om te badmintonnen laag te 
houden voor mensen die een paar keer per jaar willen badmintonnen.  De regeling 
staat op de website. 

 
4. Hoe kijken we aan tegen de onze vereniging;  wat brengt de toekomst 

• Het is niet gelukt om een competitieteam te vormen. Los van corona. 

• Corona heeft tot nu toe (sept 2020) gelukkig nog geen opzeggingen gegeven. 
Financieel zijn er door corona nog geen problemen te verwachten. We hebben de 
contributie inning tijdelijk stopgezet; daar tegenover staat dat de gemeente ook 
geen zaalhuur in rekening brengt.  Er zijn ook geen andere vaste kosten die 
doorlopen.  

• Bestuurssamenstelling:  Hein gaat definitief stoppen als voorzitter na een hele 
lange periode van bestuur.    Maar Hein is niet de enige van de vrijwilligers die een 
lange periode van verdienstelijke inzet hebben. De vereniging draait nu op hen.  
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Het wordt tijd voor nieuwe mensen, liefst ook nieuwe leden. (maar in deze 
periode is dat lastig..) 
 

5. Mosterdstad tournooi 

• Rene heeft aangegeven dat na vele jaren van organiseren hij daarmee wil stoppen. 

Dat leidt ertoe dat er drie opties zijn:  Een nieuwe trekker vanuit onze vereniging, 

iemand inhuren, of er helemaal mee stoppen.  

• Het stoppen wordt door velen gezien als grote aderlating. Voor onze eigen jeugd is 

dit toernooi  een mooie opstap om ervaring op te doen voor wedstrijden,  en het is 

een toernooi voor alle niveau’s, dus breed toegankelijk.   Het Mosterdstad 

toernooi heeft een goed imago, is de grootste in de regio en wordt bezocht door 

deelnemers uit hele land. 

• Er is een mogelijkheid om iemand van de buiten de vereniging het te laten 

organiseren. Tegenover een vergoeding is die persoon bereidt dat te doen. We het 

toermooi weer organiseren.  

 

6. Rondvraag / wvttk 

• Margreet brengt de grote clubactie onder de aandacht. Zaterdag gaan deelnemers 

langs de deuren.  Maar loten kopen kan ook na afloop van de vergadering. -> 80% 

van de opbrengst is voor onze vereniging. Toch weer enkele honderden euro’s per 

jaar. 

• Hein: Geeft toelichting op de plannen van de gemeente over de nieuwe sporthal. 

We zijn door de wethouder op de hoogte gehouden van de plannen, en we 

hebben ook input gegeven op de plannen, vooral gericht op de noodzakelijk 

grootte van de zaal (9 banen) en faciliteiten.  

• Er is een klacht vanuit de jeugd dat de senioren op donderdagavond te vroeg de 

banen in gebruik nemen, waardoor de jeugd zich verdrongen voelt. 

Het bestuur geeft aan dat dat absoluut niet de bedoeling kan zijn; de betreffende 

leden mogen daar op aangesproken worden ->  er is de laatste tijd ruimte genoeg,  

zet zetten maar een extra net op….,  of wachten tot 8 uur.  

• Er wordt aan het bestuur gevraagd om meer betrokkenheid bij de jeugd, 

bijvoorbeeld door aanwezigheid bij competitie, voorlichting aan de ouders, 

trainingsopzet, en mogelijk coaching,  Er wordt afgesproken da er een aparte 

bijeenkomst komt tussen de trainer, jeugd, ouders, jc, en bestuur.   

Hein sluit de vergadering (ca 21.00 uur)   

  

 


